
Interpelláció Ács Rezső Polgármester Úr részére. 

2019 februári rendes közgyűlésre. 

A mutyi mindig sokba kerül! 

Emlékeznek még egy volt Fideszes képviselő Hadházy Ákos felvételére az Elios ügy kapcsán. Arról, 

ahogy a város akkori Fideszes polgármestere Horváth István előre egyeztet Mancz Ivettel egy 

pályázatról, amit még ki sem írtak, de a kiírást követően kiderült - minő véletlen - hogy csak egyetlen 

cég felel meg a kiírásnak, Orbán Viktor veje, a Tiborc István tulajdonában lévő Elios Kft.  

A hangfelvételen Ács Rezső alpolgármester hangját is hallani vélem. 2015-ben interpelláltam is, az 

akkorra polgármesterré előlépett Ács Rezső Úrnál, de eredménytelen volt. Mindent rendben lévőnek 

talált. A tényleges számokat nem adta ki csak törvényi felszólításra. Előbb 740.000.000millióról, de 

később ehhez még hozzá jött durván 140-150 millió. A város sötétbe borult ekkora hatalmas 

összegért. 

Tájékoztatom Polgármester Urat, hogy nincs rendben. Az EU csalás elleni hivatala az OLAF 

nyilvánvaló csalást állapított meg. A kormányzat, hogy elkerülje a felelősségre vonást és a hatalmas 

blamát a miniszterelnök veje ügyében, kivette az EU által támogatott beruházások közül és a magyar 

költségvetésből fizetik végérvényesen. 

A Szekszárdi Fidesz szavazókat hozták kényelmetlen helyzetbe, mert joggal mondhatja az ellenzék, 

hogy fizessék ki a Fidesz szavazók a mutyizás árát, ami elég jelentős összeg, több mint 150.000 Ft 

fejenként.  

Nem érez szégyent naponta Polgármester Úr?  

Nem érzitek magatokat végtelenül kellemetlenül Fideszes képviselőtársaim, hogy asszisztáltatok, és 

azóta is asszisztáltok ezekhez a mutyikhoz? Csak hogy párat említsek: A város pénzéből 200.000.000 

Ft-os kilenc éve vissza nem fizetett kölcsön Horváth István üzlettársának, a Diákétkeztetés milliárdos 

üzletének átmentése, vagy inkább átjátszása a Kölyökmenzának, a fedett uszoda indokolatlan 

bezárása. Az évek óta több százmillióért fenntartott sátras uszoda ügye, és az új tervezés amatőr 

hibái. Az útépítésre szánt pénzeken nem a város sűrűn lakott területén végeznek javításokat, 

felújításokat, hanem egyes potentáltak házához, alig lakott, vagy külterületeken építkezik a Duna-

Aszfalt. 

Bízom benne, hogy a Szekszárdi polgárok kiismerték a Fidesz igazi arcát és nem fogják tovább 

támogatni a mutyizás folytatását. 

Szekszárd 2019 február 20. 

Rácz Zoltán  

önkormányzati képviselő 

 

 


